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Hajdu Zsolt 
IV. választókerület 

FÜGGETLEN JELÖLT 
 

Körzetünkért és a városért! 
 

„Azért szavazunk önre, mert látjuk a televízióból, 

hogy mindig felkészült, és tudjuk, hogy mindenkivel 

szót ért, mindenkinek segít” – egy körzetbéli lakos.
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Kedves körzetbéli lakosok! 

Körzetünket kulturált, gondolkodó és érdeklődő emberek lakják. Ezért bátorkodtam már 4 éve is egy hasonló 

terjedelmű kiadvánnyal előállni.  

A postaládáinkban megszaporodó, láthatólag csak a kampányidőszakra összerakott lapocskák mindig kétséget 

ébresztenek az emberben. E könnyen átfutható sorok hirtelen feltűnt szerzőinek évek óta lehetőségük lett volna 

megmutatni magukból valamennyit, s akkor a mostani nagy ígérvények is hitelesebbek lehetnének, ráadásul meg 

lehetne tölteni a sorokat a civil közösségért végzett önálló munka bizonyítékaival. A nyelvi igénytelenségek pedig 

– sajnos sokszor – a később várható munka színvonalát is megelőlegzik. Márpedig, akit most Önök megválasztanak, 

annak öt esztendőn keresztül kell odaadóan és szorgalmasan munkálkodnia a körzetért, a városért. 

Mint korábban, most is csak arra kérem Önöket, ne dobják el azonnal e kiadványt, szánjanak néhány percet az 

elolvasására. Az elvégzett munka, a leírt gondolatok, az elképzelt folytatás árulkodnak arról az emberről, aki – az Önök 

döntése alapján – akár képviselője lehet körzetünknek!  

ÍÍGGÉÉRREETTEEKK      ––    VVAALLÓÓSSÁÁGG!!  

Olvasgatom a jelöltek választási lapjait (bár csak ismerőseimtől szerezhettem be, mert hozzám egyet sem dobtak be...).  

A figyelmes és kicsit tájékozottabb olvasó néhány furcsaságra lelhet... 

 

USZODA 
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Az uszodát már két választási kampányban is ígérgették. Jó téma – mindenki kap rá. Csak nem lett belőle 
semmi... Most is téma lett. Egy magabiztos, szöveget szinte nélkülöző FIDESZ-lap a nyáron újra megígérte. 

Körzetünk fiatal demokrata jelöltje most, a kampányban, gyógyfürdőt szeretne a volt Autotechnika helyére. 

Két kérdés merült fel bennem: 
1. Vajon tudja a kormánypárti jelölt (elmondhatták volna neki a jelenleg regnáló képviselők), hogy a leendő 

városi sportcentrum és uszoda kijelölt helye a városszéli áruház mellett van? 

2. Vajon tudja, hogy az általa elképzelt helyen egyszer már  – a komoly és elkészült tervek ellenére – 

kudarcot vallott az uszoda? A meghiúsulás legfőbb okai: helyszűke, parkolási gondok és főleg pénzhiány. 
Személyes megjegyzésem: épüljön csak egy, ám praktikus, iskolásaink által is jól használható városi 

uszoda – mindegy, ki építi meg! A fürdőiről híres Budapest szomszédságában gyógyturizmus babérokra 

törni... nagy vállalkozás. De a problémák gordiuszi csomóját talán segíthet megoldani a jelölt egyik cikkében 
említett „Demoklész (sic!) kardja”... 

 

KÖZÉLET – CIVIL MUNKA 
 

 „Figyelemre méltó”, hogy bár egyik jelöltet sem láttam az utóbbi évek városi eseményein, közösségi 

programjain – mégis mennyi mindent tettek. A többes szám első személyű megfogalmazás természetesen 

áthidalja ezt a „problémát”, hisz mindannyian pártot vagy szervezetet képviselnek. Szükség van rájuk! 

 Azon is elgondolkodom, hogy a megjelölt célok, az ígéretek mennyi idő alatt valósíthatók meg. Tapasztalatom 

azt mondatja, hogy legalább egy évtizednyi program gyűlt itt össze. Nem baj, csak attól tartok, hogy ezt a 

megfogalmazók nem érzik (leírni, tudniilik, nem írták le...). 
 

Úgy gondolom, az ideális jelölttől reális, belátható időn belül elvégezhető terveket várnak választóik. A hitelességet 

ismertsége, eddig végzett munkája, s a várható szorgalma, hozzáértése garantálhatja. 

Ilyen elvek mentén végzem képviselői munkámat a körzetért, s a város egészéért. Úgy gondolom, bőven van jogom 
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válogatni városunk elért eredményeiből, hisz mindvégig aktív tagja voltam a képviselő-testületnek. Szemléltetésként 
hadd álljon itt néhány tény, fénykép, amelyek csak a legfontosabbakról adnak számot! 

 

Körzetünkben: 

1. Az utóbbi évek legjelentősebb változása a HÉV-megálló 

környékének rendezése volt. Már megszoktuk, hogy nem a 
házaink előtt parkolnak és szemetelnek az autósok. Az egykori 

nyomasztó telep helyén ma P+R parkoló van, a megálló körül 

pedig kerékpártárolók, védőoszlopok, rendezett utcakép várja 
az arra járókat. A parkoló kiépítését, a környezet szépítését én 

kezdeményeztem. 

Mára a környéket több kamera is védi, ami jelentősen növeli a 
megálló környékének biztonságát. Sajnos, még így is történnek 

lopások. 

2. Nagy örömünkre szolgál, hogy az idén 4 „konténer”-tanteremmel 

bővült a Kőrösi. Évek óta nagy áldozatot hoztak az ott tanító 
pedagógusok (még a tanári is tanterem lett!), s tűrtek a szülők a 

zsúfoltság miatt. Mindenkinek köszönet érte! Az önkormányzat 

törvényi kötelessége az óvodai férőhelyek biztosítása volt – ennek 
eleget is tett! Emiatt azonban csak ütemezve tudott iskolát 

bővíteni, ami már állami feladat lenne. 

3. Munkám jelentős részét tette ki az elmúlt 4 évben is a körzetben 

lakók ügyeinek intézése, segítségnyújtás, tanácsadás. Legtöbbször 
továbbra is illegális szemétlerakás, csapadékvíz, útjavítás, 

parlagfű, fakivágás, szabálytalanságok, segélyek, ösztöndíjak ügyében kerestem fel választóimat és 

segítettem: telefonáltam, leveleztem vagy épp személyesen intézkedtem – megannyi apró-cseprő dologban is. 
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A Hivatalban tudják, hogy olyan ügyekben járok el, amelyek indokoltak,  és így 
mindig segítőkészek. A továbbiakban is fenntartom majd jó kapcsolataimat az ott 

dolgozókkal.  

Sosem feledtem, hogy karácsonykor elvigyem az önkormányzat ajándékcsomagját 
a leginkább rászorulókhoz. 

4. Végre elkezdtük érezni, hogy mi is a városhoz tartozunk: két éve 

kezdeményeztem, azóta végig, a Soroksári úton is vannak már muskátlik a 

villanyoszlopokon és szépen gondozzák őket. 
5. Körzetünkben a testület hároméves 

programjának megfelelően aszfaltozták 

le a még földes vagy rossz utakat. 

A városban: 

A körzetben lakók visszajelzései alapján is jó elmondani: városunk sokat 

fejlődött az elmúlt 4 esztendőben. E változásoknak végig aktív és szorgalmas 

résztvevője voltam. Függetlenként nem vettem figylembe a döntések 
esetleges politikai aspektusait, mert azok sok esetben elterelték a figyelmet a 

lényegi dolgokról. 

A rám bízott területeknek megfelelően oktatási-nevelési, sport és művelődési témakörökben szólaltam elsősorban fel, s 
munkám pontos és kiszámítható volt mind az intézményekben dolgozók, mind a Polgármesteri Hivatal számára.  

Az Oktatási, Művelődési és Sportbizottságot vezettem, ami sok munkával járt:  

1. Az oktatás-nevelésben komoly átalakulások történtek. Az iskolák állami fenntartásba való vétele új 
helyzetet jelent, amelyet nem könnyű kezelni. Viszont óvodákat bővítettünk, korszerűsítettünk, építettünk. 

2. Városunk kulturális élete igen gazdag. Számos televíziós interjúban mondtam köszönetet a civil 

szervezeteknek, a kulturális intézmények vezetőinek és dolgozóinak, hogy ilyen gazdag forgatagot 
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teremtenek.  Tessék csak körbe nézni, hogy hány program várja az érdeklődőket városszerte! Jómagam 
számtalan rendezvény meghívottjaként, zsűrielnökként, védnökként képviseltem az önkormányzatot. 

3. Úgy érzem, nagyon sokat léptünk előre a sport 

területén is. A DMTK szakosztályait lelkes és kitartó 
emberek tartják életben sok-sok áldozatot hozva. A 

bizottság támogatja e munkát: a szép 

sporteredmények, a rengeteg fiatal, az elkészült 

létesítmények azt bizonyítják – megéri. 

4. Javaslataimat, észrevételeimet is komolyan véve a 

képviselő-testület kiemelkedő fontosságúnak tartotta 

mindig a gyermekek ügyét, s ezért az eltelt idő alatt 
számos fejlesztést hajtott végre ezen a területen. 

Munkámból itt is a legfontosabbakat emelem ki: 

 Büszke vagyok, hogy a tehetséges haraszti 

diákoknak kiírt „Tanulmányi ösztöndíjpályázat” 
kitalálója voltam. E támogatási forma mind a mai 

napig működik. 

 Fontosnak tartottam, hogy a városi költségvetés 
tartalmazzon a bizottság számára olyan keretet, 

amellyel támogatni tudja az iskolák-óvodák, 

civilek, egyházak rendezvényeit.  
 Szintén büszke vagyok, hogy 2003-ban én indítottam el az újabb kitüntető címek sorát azzal, hogy – 

hiányt pótolván – két díjat: a Kiváló Pedagógust és a Dunaharaszti Gyermekeiért-et javasoltam a 

képviselő-testületnek. A díjakat rendszeresen odaítéljük. 
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 Évekig kiadtuk a Becsengetés című városi tanügyi információs kiadványt, amelyből az olvasók 
intézményeinkről, felvételikről, eredményekről tájékozódhattak. Az állami fenntartó már nem teszi... 

 

ŐŐSSZZIINNTTEESSÉÉGG,,  NNYYÍÍLLTTSSÁÁGG,,  KKÖÖZZVVEETTLLEENNSSÉÉGG  

A képviselői munka sok elfoglaltsággal jár. De úgy érzem, van értelme csinálni, s ugyanezt érzem „polgári” 

foglalkozásomban, a tanításban is. Csak ismételni tudom 4 évvel ezelőtti magamat: „Tudom, az őszinteség, az 
egyenesség messzebbre vezetnek, mint a sumákolás. Talán ezért köszönnek mosolyogva régi diákjaim. Ezek az elvek 

vezérelnek képviselői munkámban is, érzem, nincs másképp értelme.” 

 
Nem változtak a képviselői alkalmasságról vallott nézeteim sem. 

ALKALMAS KÉPVISELŐNEK:

 mindenképpen az, aki személyes életével, eddigi 
munkájával és sikereivel példát mutatott 

lakókörnyezetében; 

 mindenképpen az, akiről tudjuk és elhisszük, hogy 

becsületesen, érdek nélkül fog embertársaiért 

dolgozni; 

 mindenképpen az, akiben van kellő képzettség, 

önállóság, kitartás, akarat és intelligencia; 
 

 mindenképpen az, aki higgadtan és 
felelősségteljesen tud gondolkozni, s a köz 

érdekében nem csak az íróasztala mögül kíván 
munkálkodni; 

 mindenképpen az, aki szervezeti-szövetségbeli 

megkötések nélkül, függetlenül, a választói érdekei 

mentén, nem központi megegyezés alapján dönt; 

 mindenképpen az, aki nyíltan, szorgalommal és 

hozzáértéssel képes végezni munkáját körzetéért 

és az egész városért. 

Az elmúlt években sok beszélgetés és levél erősített meg ebben a hitemben. Továbbra is bízom abban, hogy a választók 
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együttműködése mellett vezetői tapasztalataimat, tudásomat segítségül hívhatom majd munkámban.  

MMIIÉÉRRTT  IISSMMÉÉTT  FFÜÜGGGGEETTLLEENNKKÉÉNNTT??  

 mert sose voltam – és továbbra sem leszek – semmilyen szervezetnek vagy pártnak tagja; 

 önállóan, gondolkodva, nem mások által irányítva tudok és akarok dönteni; 

 azt gondolom, hogy szükség van társadalmi kontrollra, tehát a hétköznapi emberek, az egyén véleményének 

megjelenítésére – a pártok és szervezetek győzelmük után már belső érdekeik által irányítva dolgoznak, s nem 
mindig hallják meg az alulról jövő őszinte hangokat;  

 mert a beszavazott párt- vagy szervezeti tag (akit lehet, hogy nem is ismerünk jól, csak a mögötte lévő 

emblémára szavazunk!) egy nap múlva már mások csapatába állhat, s akkor kin és mit kérünk számon majd; 

 mert nem akarok csak azért nem megszavazni hasznos dolgokat, mert azt az „ellenséges” párt vagy szervezet 

képviselője terjesztette elő. 

TTEERRVVEEKK  22001100  ––  MMII  TTEELLJJEESSÜÜLLTT??  

Újra (és sokadjára) elővettem 4 évvel ezelőtti kiadványomat, hogy – a városért végzett munka mellett – mire 

jutottam a körzetre vonatkozó vállalásaimban.  

 Fokozott figyelemmel fogom kísérni az M0-ás építését, különös tekintettel a zajvédő falakra. 
Többször találkoztam a hidat/útszakaszt építő mérnökökkel – részletrajzot is kaptam; számtalan hívásnak tettem eleget a 

híd környékén, hogy elmondjam, amit megtudtam; lakossági fórumot szerveztünk a polgármesterrel; a híd környéke 

problémáinak orvoslása folyamatosan történt. 

 A felső városrész közlekedési koncepcióját meg kell vitatni, hisz a Millenniumi út elkészültével megváltoztak a 

forgalmi viszonyok.  

Itt csak ezen a nyáron történt meg az első lépés a Csokonai utca építésével egyidejűleg. A koncepciót ki kell terjeszteni! 

(Lásd tervek!) 



NNYYÍÍLLTTAANN,,  SSZZOORRGGAALLOOMMMMAALL,,  HHOOZZZZÁÁÉÉRRTTÉÉSSSSEELL!!  
9 

 Bár körzetünkben épült a legtöbb aszfaltos út az elmúlt 4 évben, folytatni kell a kisebb utcákkal és a Duna utcával. 

A Duna, az Apponyi, a Babits és a Csokonai utcák aszfaltozása készült el, s több helyütt szélesítés. A Sport köz is 
egyszerűbb bitumenes felületet kapott. A Duna utca nem készült el. 

 Különösen oda kell figyelni a Duna sétány és az Alsó-Duna sor utcákra! A csodaszép vízparti környezetet az ott 

lakók rendben tartják, de sok helyütt vár még feladat az önkormányzatra, illetve az itt átvezető kerékpárút 

indokolná az utca megjavítását. 

Többször történt útjavítás, gödrök feltöltése, táblák kihehelyezése. Az út azonban csak ott jó minőségű, ahol a lakók maguk 

megcsinálták... Számtalanszor vitettem el szemetet e területekről.  

 Meg kell gondolni a „felsővárosi busz” újraindítását iskolabuszként (akár napi két járattal), amikor az iskolai 

órákhoz kapcsolódva hozná-vinné a gyerekeket a HÉV-Felsőig, mert onnan már lehet csatlakozni a város többi 

részéhez, óvodákhoz, iskolákhoz. 

Az üzemeltető-váltások miatt nem sikerült „kialkudni”, és folyamatosan a kihasználatlanságra panaszkodtak. 

 Meg kell oldani a csapadékvíz elvezetését a kritikus helyeken: utakat, járdákat, kerítéseket mos alá (ld.Babits köz, 

Babits és Pipacs utcák, Nefelejcs alsó szakasza). 
Egy részük az útépítéssel megvalósult, de van, ami még várat magára... A Pipacsot folyamatosan javítjuk... 

 Folytatni szeretném a HÉV-megálló és környékének szépítését. 

A biciklitároló bővült, védőoszlopok mellette és a trafik környékén; kamerákat szereltünk fel.; pad javítva, újrafestve. 

 Folyamatosan el kell szállítani a közterületre kerülő illegális szemetet, hogy ne keletkezzenek „szemétdombok”. 

Minden bejelentést komolyan vettem, biciklizve magam is sok helyütt felderítettem - önkormányzati keretből elszállítottuk. 

 Ki kell terjeszteni az egész városra a közterületi szemét gyűjtését. 

A városüzemeltetési cég több helyen gyűjti + közmunkaprogram; köszönet a civil szervezetek ismétlődő akcióinak. 

 Növelni kell a közbiztonságot körzetünkben is, hisz egyre több a betörés, lopás. 

A rendőrség létszáma emelkedett, a polgárőrség támogatását növeltük, autót kaptak. 

 Meg kell vizsgálni annak a lehetőségét, hol lehetne körzetünkben közösségi vagy játszóteret kialakítani. 

A millenniumi újtelep mellett egy magánszemély által felajánlott területen készül el a játszótér. 

 Körzetünkben új lakóparkok épülnek, s ennek következtében rövidesen kevés lesz a hely az általános iskolában – 

szorgalmazni fogom a Kőrösi Csoma Általános Iskola bővítését. 

Erről fentebb írtam bővebben. 
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Nagy örömömre szolgált, hogy az ajánlószelvények gyűjtésekor ismét rengetegen egyetértettek függetlenségemmel. 

Sokan újra azt hangsúlyozták, amivel én is mélyen egyetértek :  

AZ ORSZÁGOS VÁLASZTÁSOK A PÁRTOKRÓL, AZ ÖNKORMÁNYZATI 

VÁLASZTÁSOK EGY ADOTT SZEMÉLYRŐL SZÓLNAK. 
 

TTEERRVVEEKK  22001144  ––  MMIITT  SSZZEERREETTNNÉÉKK  MMEEGGVVAALLÓÓSSÍÍTTAANNII??  

AA  LLEEGGFFOONNTTOOSSAABBBB::  

AA  VVÁÁRROOSSKKÖÖZZPPOONNTT  FFEEJJLLEESSZZTTÉÉSSEE  UUTTÁÁNN  FFOOLLYYTTAATTÓÓDDJJÉÉKK  AA  MMUUNNKKAA  AA  VVÁÁRROOSS  KKÜÜLLSSŐŐBBBB  RRÉÉSSZZEEII  FFEELLÉÉ  IISS!!  

 Folytatni szeretném a HÉV-megálló és környékének szépítését. Feltétlenül szükséges a lépcsők megépítése, illetve a 

sínek közötti átjáró rendbetétele!  

 Folytatni kell a közterületre kerülő illegális szemét elszállítását, hogy ne keletkezzenek „szemétdombok”. 

 Újra szeretnék körzetünk egy-egy külső vagy elhanyagolt részén a lakosság bevonásával szemétgyűjtést tartani. 

 Támogatni kell a rendőrséget és polgárőrséget, hogy munkájukat még hatékonyabban végezhessék. 

 Fokozott figyelemmel fogom kísérni az M0-ás északi oldalának építését is, különös tekintettel a zajvédő falakra. 

 Megoldást kell találni a Millenniumi út végén lévő „gödrökre”. A sok üres telket rendben kell tartatni (parlagfű!).  

 A felső városrész közlekedése most lett igazán „érdekes”, hisz a Szondi utca egyirányúsításával jelentősen 

megnövekedett a forgalom a Csokonai és a dr.Pósta Sándor utcákban. Az igazságosság jegyében újabb változások 

lehetnek szükségesek. Az iskola előtti sarok közlekedési rendje is megoldandó. 

 Szinte minden jelentősebb utca aszfaltos már, folytatni kell a maradék rendbetételét (pl. Pipacs, Rozmaring, Ibolya).  

 A megígért aszfaltozást el kell végezni a „sokat tűrt” Duna utcában. Szélesíteni kellene a Károlyi utcát. 

 Sajnos csak időszakos javítások történtek a Duna sétány és az Alsó-Duna sor utcákban! Nem szabad csak a lakókra 

hagyni a gödrök, kátyúk javítását. 

 Tovább kell javítani a soroksári szupermarketeknél lévő lámpák működését, mert akadályozzak a forgalmat. 

 Bár nem a körzetbe tartozik: bővíteni kell a bölcsődei férőhelyek számát! 
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ÖÖNNÉÉLLEETTRRAAJJZZ  

Hajdu Zsolt vagyok, 50 éves. A Duna utcában lakom 

családommal. Budapesten szereztem meg első 
diplomámat, s 1987-ben a pesterzsébeti Kossuth Lajos 

Gimnáziumban kezdtem el tanítani. Az intézményhez 

máig hű maradtam. Sok tehetséges haraszti diák 
választja színvonala és közelsége miatt is.  

1991 szeptemberében nevelési igazgatóhelyettessé 

neveztek ki.  

1997 szeptemberétől a Pázmány Péter Katolikus 
Egyetem Bölcsészettudományi Karának vezetőtanára 

lettem. 2000 májusában számítástechnikai diplomát is 

szereztem. Érdekel ez az új tudományterület, sok 
lehetőséget rejt az oktatásban is. 2003-ban a Műszaki 

Egyetemen közoktatás-vezetői diplomát kaptam. Ezen 

ismereteimet jól kamatoztatom mind az iskolában, mind 
a város Oktatási, Művelődési és Sportbizottságának 

elnökeként. Az Oktatási Hivatal és az Oktatáskutató és 

Fejlesztő Intézet munkatársaként számos projektben 

veszek részt, tagja vagyok a magyar irodalom OKTV-
bizottságának. Szeretem a gyerekeket, szeretek tanítani. 

Immár 30 éve élek Dunaharasztin. Feleségem,  

Tomana Zsuzsanna tanárnő, a szigetszentmiklósi  
Batthyány Kázmér Gimnázium magyar–történelem– 

etika-erkölcstan szakos tanára. Ő Haraszti szülötte. Sok-

sok kemény év és munka fekszik a Duna utcában 
felépített házunkban, ahol boldogan élünk 4 

gyermekünkkel. A legnagyobb, Anna, magyar-spanyol 

szakos tanár lett, de folytatja a tanulást a munka mellett: 
doktori képzésre jár ősztől. Testvérei – Lili és Eszter – 

jogi egyetemisták. Bálint fiunk megszületése igazi öröm 

volt számunkra: újra lett kisgyermek a családban, bár 

mostanra már ő is iskolás. 

 Dunaharaszti igazi otthonommá vált. Minden ideköt,  

e város jelenti jelenem és jövőmet. 

Az elmúlt választásokon körzetünk lakóinak többségi 
akarata nyomán (igen megtisztelt, hogy az egyik 

legtöbb szavazatot kapott jelölt voltam) képviselő 

lettem. Munkámat szorgalmasan végzem: folyamatosan 
figyelemmel kísérem a körzetben zajló változásokat; 

nyitott szemmel – gyalogosan vagy biciklivel – járom a 

körzetet, hogy megállhassak és értesülhessek a 

problémákról, javaslatokról. Úgy érzem, ez a 
közvetlenség, a szerénység és őszinteség, a szakmai 

hozzáértés és az elért sikerek eredményezték azt, hogy 

most is tisztán és becsületesen vághatok neki az újabb 
választásoknak.
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 A munkát továbbra is vállalom, 

minden hívásra felelek, 
elmegyek.  

Telefonon (462-541 vagy  

20-566-51-42) vagy e-mailben 
(hajduzs@klgbp.hu) könnyen 

elérhetnek, várom 

megkeresésüket! 

Az maradtam, akinek eddig is 

megismertek körzetünk lakói: 

függetlenül és felelősségteljesen 

gondolkozó alkat.  

Csak a becsületes,  a köz 

érdekében végzett képviselői 
munkát tartom elfogadhatónak. 

Köszönöm, hogy végigolvasta  
e kiadványt! 

Kérem, hogy október 12-én támogasson szavazatával! 

2014 szeptemberében 

mailto:hajduzs@klgbp.hu

